
København den 18. november 2011 

 

Til Folketingets Sundhedsudvalg 

Ventetiden på genoptræning er desværre steget fra 2010 til 2011. Der viser den seneste undersøgelse af 
ventetiden, som Danske Handicaporganisationer, Ergoterapeutforeningen, Ældre Sagen og Danske 
Fysioterapeuter har fået foretaget. 

Vi har på den baggrund rettet henvendelse til sundhedsminister Astrid Krag og social‐ og 
integrationsminister Karen Hækkerup for at gøre regeringen opmærksom på problemstillingen, fordi vi 
ønsker, at regeringen medvirker til at nedbringe ventetiden.  

Vi vil på baggrund af undersøgelsen og vores henvendelser til regeringen også gerne have mulighed for at 
uddybe vores synspunkter omkring ventetiden overfor Folketingets Sundhedsudvalg.  

 

Med venlig hilsen 

       

Bjarne Hastrup      Stig Langvad 
Direktør        Formand 
Ældre Sagen        Danske Handicaporganisationer 

   

Gunner Gamborg      Johnny Kuhr 
Formand        Formand 
Ergoterapeutforeningen      Danske Fysioterapeuter 
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